
Referat frå møte i skriftstyret i Valdres Historielag 16. mars 2023

Vi starta med å drøfte litt omfang og prisar på trykking på årboka. Styret må vurdere 
dette seinare. Vi tek sikte på å gå ned til 224 sider.

Arbeidstittel : «Valdres 1000-års skrift» .

Omslag  på fram- og bakside f.eks. bilde av Slidredomen og Vang Stavkyrkje.

Minneord om dei som er gått bort fram til juli 2023. Eli Sælid og prost Johnsen vart 
nemnde.

Kva med årsmeldingar frå lokallaga?  Vi skal seta ei grense på ei side for årsmeldinga
frå kvart lag.

Stoff frå  «Slektsbok om familien Værnes».

Om Ola-Olav namnet, Olavskjelder og Olavsegner ved Ivar Aars.
Gamle bilder frå 900-års jubileet.

Oppatttrykking av artikkelen av Olaus Islandsmoen frå 1923 får vi vente med av 
omsyn til plassen.

Artikkel av Torodd Lybeck om brøtningsdammar i Valdres får vurderast å bli med.

Tove Grethe Kolstad, Ivar Aars, Ole Aastad Bråthen, Nils Rogn, Gunnar Hauge.
Ingun Kompen måtte gå før møtet var slutt.


